
Referat af bestyrelsesmødet

den 5/11-2024



Deltager: Christina Bihl (CB) , Jonas Kühn (JK), Adam Al-serjawi (AA), Frederik Rudebeck
Rasmussen (FR) og Daniel Ovesen (DO)

Afbud:

0. Mødestart

0.1 Tegnstyrer og referent
JK er tegnstyrer.
CB er referent.
JK er ansvarlig for aftenens to do-liste.

0.2 Bordet rundt

DO er ikke tilgængelig i to uger i december måned.
JK har eksamensperiode lige nu og er derfor off fra 11. november frem til den 16. december.
Alle har det godt som sædvanlig.

1. Administration + IT
1.1. Årshjul (JK)

Konklusion: Vi har styr på det og vi har gjort alle de to do list for oktober måned.

2. Økonomi
2.1 Regnskab og budget (FR - til orientering)

2.2 - Et problem med et medlem fra herre fodboldafdelingen

Konklusion: FR og Brian (idrætsleder) vil snakke med medlemmet og tydeliggøre hvad
medlemmet kan gøre med medlemskabet.

3. Tema
3.1. DDI klub seminar den 2. november 2024 (til orientering)

4. Idrætsgrene
4.1 Badminton (FR)

Konklusion: Det lykkes at finde nogle ledige baner til badmintonafdelingen, så vi har i hvert
fald mindst en bane efter nytår. Vi vil prøve at spørge København Kommune igen om der er
nogle ledige svømmebaner til næste år - man kan vel håbe.

5. Andet og sidst
5.1 - Fremtiden (FR) + forventninger (JK)



Konklusion: DO stopper. AA er ikke på valg. FR, JK og CB er på valg. Vi overvejer at ændre
vores hyppighed af bestyrelsesmøder til næste år.

5.2 Futsal (FR)

Konklusion: Tilmelding til futsal begynder den 6. november 2024. Indskuddet er på 2000 kr.
Kontingentet er 2000 kr. om året. FR og AA arbejder videre på det.

5.3. Næste bestyrelsesmøde

Det bliver den 14. januar 2025.


